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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin

az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Ha bennragad a búza, hová kerül a kukorica?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján

írásbeli kérdést kívánok benyújtani Gráf József földm űvelésügyi és vidékfejlesztési

miniszterhez.

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

A búza tonnánkénti felvásárlási ára pár hónapja 50-60 ezer forint között mozgott, mostanra

(augusztus végét mutat a naptár) ez a szám kb . 40 ezer forint/tonna . Borúlátó jóslatok szerint

lesz ez még 28 ezer forint is . Szociális piacgazdaságot építenénk, ha ez a két szó egymá s

mellett még mond egyáltalán valamit, vagyis nem várhatjuk, hogy a kormány közvetlenül

beavatkozzon. Az viszont mégis elfogadhatatlan, hogy a magyar gazdálkodó munkájának

elértéktelenedését szó nélkül tűri a tárca! A kereskedő taktikázik, kivár . Az alapanyag it t

olcsó, az élelmiszer drága. A chichagói tőzsdén 100 000 forint/tonna a kukorica, nálunk a

töredéke. Jól van ez így? A magyar árak az önköltséget sem hozzák vissza, miközben a

műtrágya, a gázolaj, a növényvédőszer csillagászati összegekbe kerül . A raktárak kétharmada

tele van, mert semmiért, a magyar paraszt nem adja el a gabonát . Ha nincs bevétel, a hitel

visszafizetése gondokat jelent .



Tisztelt Miniszter Úr !

• Ha raktárakban ragad a búza, hová kerül a kukorica ?

• Bevétel híján ki fizeti vissza a lejáró hiteleket ?

• A viszonylag jó termés el őnyeit miért nem élvezheti a magyar gazdálkodó ?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2008 . augusztus 21 .

Erdős Norbert
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